

5D4N CAMBODIA WONDER (SIC)

Valid: Dec'19 – Mar'20

(IN) Siem Reap 2N (OUT) Phnom Penh 2N (散客团)

Tour Code: CAM-CRP5-SIC (Minimum 02pax departure everyday)

DAY 1: ARRIVAL SIEM REAP (MOB) 第一天: 到达暹粒省 (不包)

Upon arrival Siem Reap airport, meet & greet. You will be transfer to your selected hotel. (Hotel check in time 2pm.) Relax at the hotel for freshen up and enjoy the remainder of the afternoon at own leisure or enjoy optional tours. Overnight in Siem Reap.
抵达暹粒国际机场后由专业导游接住您所指定之酒店。

DAY 2: SIEM REAP (B, L, D) 第二天: 暹粒省 - 吴哥窟 (早,午,晚)

Today we explore a full day temple heritage tour visit **South Gate of Angkor Thom** including **Bayon Temple, The Royal Enclosure, Phimeanakas, bapoun Temple, Terrace of the Elephants** and **Terrace of the Leper King**. Continue to Small Circuit including Thommanan, Chaosay Tevoda, Ta Keo and the fabulous **Ta Prohm**. Lunch at restaurant. After that, visit **Banteay Kdei**, located 35km from siem reap, also known as **the pink sandstone temple** or the citadel of women, is one of the highlights of Angkor. From there, we visit **ANGKOR WAT, the 7th Wonder of the World** including **Sunset Viewing** on top of the temple. Back to town, **Buffet dinner with Khmer traditional show** at local restaurant and overnight in Siem Reap.

早餐后便展开吴哥之行, 上午先送往游览曾被世人遗忘的世外桃源—大吴哥城。大吴哥方圆 10 平方公里, 城中丛林密布, 是高棉帝国的最后一座都城。参观的主要景点有大吴哥的南城门、巴杨庙, 巴本宫, 斗象台等, 悦兵台, 空中官殿, 塔普伦庙。午餐后前古代圣池以及吴哥窟—世界七大奇观之一, 塔普伦殿和古代圣池, 傍晚前往大吴哥城门外的变身塔欣赏美丽夕阳, 吴哥窟美景一览无遗。晚餐于当地餐厅。

DAY 3: SIEM REAP-PHNUM PENH (B, L) 第三天: 暹粒省 - 金边市 (早,午)

After breakfast hotel excursion to **Chong Kneas Floating Village**, take a ride by traditional wooden boat on **Tonle Sap Lake** to experience the fishermen life. In the wet season, the **Tonle Sap Lake** is one of the largest freshwater lakes in Asia. Back to town, enjoy duty free shopping international brand products at the **T Gallery by DFS**. Lunch at local restaurant. Afternoon transfer to Phnom Penh by express bus or van (**no tour guide**). Arrival Phnom Penh pick up by our driver and transfer to check in hotel. Dinner on own account and overnight in Phnom Penh.

早餐后, 前往位于暹粒省南方的洞里萨湖—世界第二大的淡水湖, 在此游船您可看到水上人家捕鱼、种菜等日常生活作息, 别具风味。午餐后, 乘空调直通巴士往金边。

DAY 4: PHNUM PENH (B, L, D) 第四天: 金边市 (早,午,晚)

Breakfast at hotel, enjoy Phnom Penh city tour visit **Royal Palace and Silver Pagoda** that located in the same compound. Next, visit **Toul Sleng The Genocide Museum (S 21)**. We stop at **Russian Market** for souvenir shopping and lunch at local restaurant. Afternoon visit **Wat Phnom**, take a short stop for photograph at **Independent Monument**. Then, continue to **The Killing Field (Cheung Ek) 15Km** from Phnom Penh. Dinner at local restaurant. Overnight in Phnom Penh.

早餐后,,游览金碧辉煌的皇宫,金银阁寺在皇宫里您可参观到近数百年来皇家收藏的珍贵礼品, 如祖母绿玉佛,镶满钻石的金,银,铜佛等,令您联想起柬埔寨昔日繁华富有的景象, 参观波布罪恶馆, 杀人场. 参观独立纪念碑. 晚餐于当地餐厅。

DAY 5: PHNUM PENH-DEPARTURE (B) 第五天: 金边启程回国 (早餐)

Bid farewell to Cambodia. After breakfast at hotel, free leisure until time transfer to airport for departure flight. Tour ends
早餐于酒店餐厅后您可自由活动后送往机场返回。结束愉快旅程。

(Itinerary based on English version, 行程以英文为主)



celebrating
30th
Anniversary

WTstravel

Our Branches

#B1-49 AMK Hub
#01-08 Balestier Plaza
#B1-59 Bukit Timah Plaza
#04-06 Bukit Panjang Plaza
#05-19 Causeway point

#04-11 Century Square
#04-04 Compass One
#01-02 Geylang West CC
#03-25D/E Jurong Point
#04-14 Lot One

#B2-136/7 Northpoint City (NEW)
#B1-38 Our Tampines Hub
#03-10 Sun Plaza
#B2-15 Waterway Point

Booking Hotline: 6466 8558

A member of
NTAS
NATIONAL ASSOCIATION OF
TRAVEL AGENTS SINGAPORE

SERVICE
CLASS

ENTERPRISE

www.wtstravel.com.sg

enquiries@wtstravel.com.sg

www.instagram.com/wtstravelsg

www.facebook.com/WTSTravel

WTSTravelSG

5D4N CAMBODIA EXPERIENCE (SIC)

Valid: Dec'19 – Mar'20

(In) Phnom Penh 1N (Out) Siem Reap 3N (散客团)

Tour Code: CAM-CPR5-SIC (Minimum 02pax departure everyday)

DAY 1: ARRIVAL-PHNUM PENH (NIL) 第一天: 金边市 (不包)

Upon arrival Phnom Penh airport, meet and greet. You will be transfer to your selected hotel. (Hotel check in time 2pm.) Relax at the hotel for freshen up and enjoy the remainder of the afternoon at own leisure or enjoy optional tours. Overnight in Phnom Penh.

抵达后由专业导游接到酒店。

DAY 2: PHNUM PENH –SIEM REAP (B, L) 第二天: 金边市 - 暹粒省 (早,午)

Morning after breakfast at hotel, enjoy Phnom Penh city tour visit **Royal Palace and Silver Pagoda** that located in the same compound. Next, visit **Toul Sleng, the Genocide Museum (S 21)**. We stop at **Russian Market** for souvenir shopping and lunch at local restaurant. Afternoon transfer to Siem Reap by express bus or van (no tour guide). Arrival Siem Reap pick up by our driver and transfer to your selected hotel. overnight in Siem Reap..

早餐后, 游览金碧辉煌的皇宫, 金银阁寺在皇宫里您可参观到近数百年来皇家收藏的珍贵礼品, 如祖母绿玉佛、镶满钻石的金、银、铜佛等, 令您联想起柬埔寨昔日繁华富有的景象, 参观波布罪惡信, 杀人场. 参观独立纪念碑. 晚餐于当地餐厅.

DAY 3: SIEM REAP (B, L, D) 第三天: 暹粒省 - 吴哥窟 (早,午,晚)

Today we explore a full day temple heritage tour visit **South Gate of Angkor Thom** including **Bayon Temple, The Royal Enclosure, Phimeanakas, bapoun Temple, Terrace of the Elephants and Terrace of the Leper King**. Continue to Small Circuit including Thommanan, Chaosay Tevoda, Ta Keo and the fabulous **Ta Prohm**. Lunch at restaurant. After that, visit **Banteay Kdei**, located 35km from siem reap, also known as **the pink sandstone temple** or the citadel of women, is one of the highlights of Angkor. From there, we visit **ANGKOR WAT, the 7th Wonder of the World** including **Sunset Viewing** on top of the temple. Back to town, **Buffet dinner with Khmer traditional show** at local restaurant and overnight in Siem Reap.

早餐后, 乘空调直通巴士往暹粒省. 抵达后由专业导游接到餐厅享用午餐. 之后前往参观由柬埔寨教育司与法国政府合作, 为保存吴哥古文明艺术传承而设立的吴哥艺术文化学院. 参观战争纪念碑. 晚餐于当地餐厅.

之后再去看夜市場游逛 (自行回酒店) .

DAY 4: SIEM REAP (B, L) 第四天: 暹粒省 (早,午)

After breakfast at hotel, excursion to **Chong Kneas Floating Village**, take a ride by traditional wooden boat on **Tonle Sap Lake** to experience the fishermen life. In the wet season, the **Tonle Sap Lake** is one of the largest freshwater lakes in Asia. Back to town, enjoy duty free shopping international brand products at the **T Gallery by DFS**. Lunch at local restaurant. Afternoon free on own leisure. Dinner on own account and overnight in Siem Reap.

早餐后便展开吴哥之行, 上午先送往游览曾被世人遗忘的世外桃源—大吴哥城. 大吴哥方圆 10 平方公里, 城中丛林密布, 是高棉帝国的最后一座都城. 参观的主要景点有大吴哥的南城、巴杨庙, 巴本宫, 斗象台等, 悦兵台, 空中官殿, 塔普伦庙. 午餐后前古代圣池以及吴哥窟—世界七大奇观之一, 塔普伦殿和古代圣池, 傍晚前往大吴哥城门外的变身塔欣赏美丽夕阳, 吴哥窟美景一览无遗. 晚餐于当地餐厅.

DAY 5: SIEM REAP DEPARTURE (B) 第五天: 暹粒启程回国 (早)

Bid farewell to Cambodia. After breakfast at hotel, free leisure until time transfer to airport for departure flight.

早餐于酒店餐厅后您可自由活动后送往机场返回. 结束愉快旅程.

(Itinerary based on English version, 行程以英文为主)



celebrating
30th
Anniversary

WTstravel

Our Branches

#B1-49 AMK Hub

#01-08 Balestier Plaza

#B1-59 Bukit Timah Plaza

#04-06 Bukit Panjang Plaza

#05-19 Causeway point

#04-11 Century Square

#04-04 Compass One

#01-02 Geylang West CC

#03-25D/E Jurong Point

#04-14 Lot One

#B2-136/7 Northpoint City (NEW)

#B1-38 Our Tampines Hub

#03-10 Sun Plaza

#B2-15 Waterway Point

Booking Hotline: 6466 8558

A member of
NTAS
NATIONAL TRAVEL ASSOCIATION OF
TRAVEL AGENTS SINGAPORE

SERVICE
CLASS

ENTERPRISE
SINGAPORE

 www.wtstravel.com.sg

 enquiries@wtstravel.com.sg

 www.instagram.com/wtstravelsg

 www.facebook.com/WTSTravel

 [WTSTravelSG](https://www.whatsapp.com/WTSTravelSG)